
COMMISSIE SAMEN LEVEN EN SAMEN WONEN                          AGENDAPUNT 9

Verzoek voor de commissie vergadering van:  17 januari 2019

Verzoek van Petra van Nes- de Man BURGER OP 1

Naam onderwerp:  Groene buffer Rijksstraatweg - Nieuw Reijerwaard

Aanleiding
Het voorstel aan bewoners om het dijklichaam met 1 tot 1 ½ meter te verlagen i.v.m. (af- )schuiving 
aan de zijde van de het bedrijventerrein.

Er zijn voorstellen aan bewoners voorgelegd om het dijklichaam met 1 tot 1 ½ meter te verlagen 
omdat de dijk aan de zijde van het bedrijventerrein te stijl is en hier grond vanaf schuift.
Om deze helling minder stijl te maken, wil men de bovenkant afgraven tot 4.90 m. + NAP of tot 
4.40 m. + NAP. De top ligt nu op ca. 5.90 + NAP (de rest van het land ligt op ca. -1.10 NAP).
Als de buffer met 1 meter verlaagd zou worden, komen de bomen halverwege de helling te staan 
omdat de top dan te smal is voor bomen.
Dit alles houdt in dat indien het ooit vol bedrijven zou komen, de bewoners niet de toegezegde visuele 
bescherming zouden krijgen. De dijkhoogte is ook in het Inpassingsplan opgenomen.

Doel bespreking / beraad
Antwoord te krijgen op de volgende vragen.

1. Waarom wordt de helling niet vanaf de zijde van het bedrijventerrein aangevuld totdat hij 
stabiel is, zodat de geplande hoogte mét bomen hoog op de helling gerealiseerd kan worden?

2. Wat is hier niet goed gegaan, is er te snel gebouwd?

3. Had deze hellingshoek nooit zo stijl mogen zijn?

4. Wie gaat deze aanpassingen betalen?

5. Er moet nog een ‘schapenpad’ of plateau halverwege de dijk (bewonerszijde) gegraven 
worden, wanneer vindt dat plaats?

6. Wanneer wordt gestart met het beplantingsplan, worden bewoners hierbij betrokken? 

7. Wanneer wordt gestart met  het aanplanten? 

 


